
Dz-05.0021.17.2020    

Protokół nr 17/2020 

 z obrad XVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) 

z dnia 19 lutego 2020 r.  w godz. 18.15 – 20.05, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, Kraków. 

 

I. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan 

Maciej Żmuda przywitał obecnych 18 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

                                          

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

1. Projekt porządku obrad obejmował: Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z XVI sesji Rady. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców w zakresie ul. Chocimskiej (projekt Komisji Praworządności 

i Bezpieczeństwa). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa dla mieszkańców 

na terenie Dzielnicy V Krowodrza poprzez zabezpieczenie chodnika ul. Królewskiej 

w rejonie posesji 58 i 78 przy wjeździe i wyjeździe z dróg jednokierunkowych (projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia Rogatki Krowoderskiej 

(ul. Łokietka 32) na cel publiczny (projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 

i współpracy z organizacjami pozarządowymi). 

7. Przyjęcie projektu w sprawie wniosku o zmianę siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza (projekt Zarządu Dzielnicy). 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący poinformował, że wpłynęły   dodatkowe projekty uchwały, który nie zostały 

złożone na 8 dni przed sesją i nie zostały niezwłocznie zamieszczone na stronie internetowej 

Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia 

projektów uchwał do porządku obrad 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projekt uchwały w sprawie wstąpienia pani Aliny Obrębskiej do 

składu osobowego Rady Dzielnicy V Krowodrza – jako pkt.4 porządku obrad (zał. nr 3). 

Za przyjęciem wniosku było 18 członków Rady Dzielnicy; w obecności 18 członków Rady.   

Prowadzący stwierdził, że wniosek uzyskał wymaganą większość.  

2/ Wniosek o wprowadzenie projekt uchwały w sprawie opinii dla zadania projektowego pn. 

„Opracowanie wielowariantowej i wielobranżowej koncepcji budowy kładki łączącej ul. 

Żabiniec z Al. 29 Listopada w Krakowie wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną oraz 

uzyskaniem decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego (ULICP)” (zał. nr 3). 

Za przyjęciem wniosku było 18 członków Rady Dzielnicy; w obecności 18 członków Rady.   

Prowadzący stwierdził, że wniosek uzyskał wymaganą większość.  



Porządek obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z XVI sesji Rady. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wstąpienia pani Aliny Obrębskiej do składu 

osobowego Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Grupy Radnych). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców w zakresie ul. Chocimskiej (projekt Komisji Praworządności 

i Bezpieczeństwa). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa dla mieszkańców 

na terenie Dzielnicy V Krowodrza poprzez zabezpieczenie chodnika ul. Królewskiej 

w rejonie posesji 58 i 78 przy wjeździe i wyjeździe z dróg jednokierunkowych (projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia Rogatki Krowoderskiej (ul. Łokietka 

32) na cel publiczny (projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i współpracy z 

organizacjami pozarządowymi). 

8. Przyjęcie projektu w sprawie wniosku o zmianę siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza (projekt Zarządu Dzielnicy). 

9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dla zadania projektowego pn. „Opracowanie 

wielowariantowej i wielobranżowej koncepcji budowy kładki łączącej ul. Żabiniec z Al. 29 

Listopada w Krakowie wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną oraz uzyskaniem decyzji 

o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego (ULICP)” (projekt Komisji Architektury 

BiU). 

10. Sprawy bieżące. 

11. Oświadczenia i komunikaty. 

12. Zakończenie sesji.  

 

Prowadzący stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad XVII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Ad 3. Przyjęcie Protokołu z XVI sesji Rady. 

 

Wobec braku uwag do Protokołu z XVI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza, prowadzący 

stwierdzi jego przyjęcie. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wstąpienia pani Aliny Obrębskiej do składu 

osobowego Rady Dzielnicy V Krowodrza (projekt Grupy Radnych). 

W imieniu projektodawców projekt uchwały przedstawił p. Maciej Żmuda. 

Projekt uchwały przyjęto: za - jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XVII/163/2020  w 

sprawie wstąpienia pani Aliny Obrębskiej do składu osobowego Rady Dzielnicy V Krowodrza 

– zał. nr 5. 

Następnie obecni na sesji Rady powstali, a przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda odczytał 

rotę ślubowania: 
 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.”   



 

Nowo powołana Radna p. Alina Obrębska złożyła ślubowanie.   

 

Obecnych 19 członków Rady Dzielnicy V Krowodrza (nowo powołana Radna została wpisana  

w skład Rady). 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców w zakresie ul. Chocimskiej (projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji  p.Tomasz Friediger. 

Głos zabrali: 

p. Marta Wodyńska – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Infrastruktury Komunalnej, 

p. Lech Mikulski i p. Agnieszka Wantuch. 

 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 0 

głosów; w obecności 19 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XVII/164/2020 w 

sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla mieszkańców w zakresie 

ul. Chocimskiej – zał. nr 6. 
 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa dla mieszkańców 

na terenie Dzielnicy V Krowodrza poprzez zabezpieczenie chodnika ul. Królewskiej 

w rejonie posesji 58 i 78 przy wjeździe i wyjeździe z dróg jednokierunkowych (projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji  p.Tomasz Friediger 
 

Głos zabrali: 

p. Marta Wodyńska – przedstawiła pozytywną opinię Komisji Infrastruktury Komunalnej,  

 

Na sesję przybył członek rady, obecnych 20 osób. 
 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące: 0 głosy; 

w obecności 20 Członków Rady.  
 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XVII/165/2020 w 

sprawie poprawy bezpieczeństwa dla mieszkańców na terenie Dzielnicy V Krowodrza poprzez 

zabezpieczenie chodnika ul. Królewskiej w rejonie posesji 58 i 78 przy wjeździe i wyjeździe z 

dróg jednokierunkowych – zał. nr 7. 

 

Ad 7.  Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia Rogatki Krowoderskiej 

(ul. Łokietka 32) na cel publiczny (projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i współpracy 

z organizacjami pozarządowymi). 

 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji  p. Łukasz Mańczyk, odczytał 

także propozycję poprawki. 



Głos zabrali:  

p. Maciej Żmuda, p. Marcin Tabisz, p. Łukasz Mańczyk, p. Paweł Potoczek, p. Marzena 

Kopeć, p. Marta Burzyńska, p. Tomasz Friediger, p. Marta Wodyńska, p. Lech Mikulski, 

p. Mariusz Bembenek, p. Marcin Grega, p. Agnieszka Wantuch. 
 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji p. Łukasz Mańczyk przygotował, odczytał i złożył 

Poprawkę (zał. nr 8). 

Głos zabrała p. Marta Wodyńska, wyjaśnień udzielił p. Maciej Żmuda. 

Prowadzący p. Maciej Żmuda poddał złożoną poprawkę pod głosowanie. 
 

Za poprawką głosowało 19 członków Rady; przeciw – 1 osoba; w obecności 20 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie poprawki. 

Projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką prowadzący poddał pod głosowanie: 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 0 głosy; 

w obecności 20 Członków Rady.  

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XVII/166/2020 w 

sprawie przeznaczenia Rogatki Krowoderskiej (ul. Łokietka 32) na cel publiczny – zał. nr 9. 

 

Ad 8. Przyjęcie projektu w sprawie wniosku o zmianę siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Zdał relację ze 

spotkania z dyrektor Biura Dzielnic Miasta Krakowa. 

Prowadzący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:1 głosy; 

w obecności 19 Członków Rady.  

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XVII/167/2020 

wniosku o zmianę siedziby Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza– zał. nr 10. 
  
Ad 9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dla zadania projektowego pn. 

„Opracowanie wielowariantowej i wielobranżowej koncepcji budowy kładki łączącej ul. 

Żabiniec z Al. 29 Listopada w Krakowie wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną oraz 

uzyskaniem decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego (ULICP)” (projekt 

Komisji Architektury BiU). 

 

Projekt uchwały przedstawi przewodniczący Komisji p. Paweł Potoczek. 

Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, p. Macie, Żmuda, p. Marta Wodyńska. 
 

Prowadzący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; 

wstrzymujące:0 głosów; w obecności 19 Członków Rady.  

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XVII/168/2020 w 

sprawie opinii dla zadania projektowego pn. „Opracowanie wielowariantowej 

i wielobranżowej koncepcji budowy kładki łączącej ul. Żabiniec z Al. 29 Listopada 

w Krakowie wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną oraz uzyskaniem decyzji o ustaleniu 

lokalizacji inwestycji celu publicznego (ULICP)” – zał. nr 11. 

 

Ad 10. Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 



-  poinformował o wpływających sprawozdaniach z realizacji zadań za 2019 r. 

-  zdał relację ze spotkania z Z-cą PMK p. Andrzejem Kuligiem ws. ruchu na al. 3 Maja, 

projekt przygotowany przez Miejskiego Inżyniera Ruchu. Głos zabrała p. Marta 

Wodyńska, 

- zdał relację z posiedzenia Komisji Sportu RMK. Głos zabrali: p. Agnieszka Wantuch, 

p. Marta Wodyńska, 

- przekazał informacje po spotkaniu w Zarządzie Zieleni Miejskiej ws. budowy skete 

parku w Parku Kleparskim. Głos zabrał p. Tomasz Friediger. 

 

2. Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Komunalnej p. Marta Wodyńska 

przekazała informację po spotkaniu z przedstawicielami Zarządu Dróg Miasta Krakowa 

ws. planowanych zadań remontowych dróg i chodników na terenie Dzielnicy V 

Krowodrza, z uwzględnieniem zadań finansowych przez miasto.  

W temacie spotkania głos zabrał p. Maciej Żmuda informując o planach budowy 

chodnika przy Armii Krajowej, planu realizacji zadań miejskich i dzielnicowych w 2020r. 

oraz doświetlenia wybranych miejsc. Głos zabrał również p. Mariusz Bembenek, p. 

Tomasz Friediger, p. Lech Mikulski. 

3. P. Edward Tarczałowicz – Z-ca Przewodniczącego Rady poinformował o spotkaniu 

w MDK „Dom Harcerza”, które poświęcone było organizacji „Pikniku 

Krowoderskiego”, kolejne spotkanie zaplanowane na dzień 24.02.2020 r. godz. 17.00. 

4. P. Stanisław Wilk przedstawił prezentacje ewaluacji Budżetu Obywatelskiego 

obrazującą: istotne zmiany, harmonogram realizacji, założenia wysokości środków, 

wspólne projekty Rad Dzielnic. Omówił również kwestię zgłaszania się na 

ambasadorów BO. 

5. P. Maciej Żmuda poinformował o planowanych wizjach w dniu 20 i 27 lutym oraz w 

dniu 5 marca.  Do udziału w wizjach zgłosili się; p. Tomasz Friediger, p. Mariusz 

Bembenek i p. Marzenia Kopeć. Po sesji podjęta zostanie uchwała Zarządu. 

 

ad 11. Oświadczenia i Komunikaty. 

Przewodniczący p. Maciej Żmuda poinformował, że kolejna sesja zaplanowana jest na 

19 marca br. 

 

Ad 12. Zakończenie sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad XVII Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący p. Maciej 

Żmuda zamknął obrady o godz. 20.05. 

 

       Przewodniczący  

  Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                   Maciej Żmuda 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik 

pracownik biura  



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


